

Guidelines for Completing the Special Proxy	إرشادات التوكيل الخاص
<p><b>Shareholder Details:</b> Please complete the full name of the shareholder(s), investor number, and ownership capacity as registered with Abu Dhabi CSD.</p>	<p><b>بيانات المساهم:</b> يرجى تعبئة الاسم الكامل للمساهم/المساهمين، ورقم المستثمر، وصفة الملكية كما هي مسجلة لدى شركة أبوظبي للإيداع.</p>
<p><b>Contact Information:</b> Provide a valid contact number for the shareholder and a contact number for signature verification, if required.</p>	<p><b>معلومات التواصل:</b> إدخال رقم هاتف ساري للمساهم، ورقم تواصل معتمد للتحقق من التوقيع عند الحاجة.</p>
<p><b>Authorized Representative Details:</b> Enter the authorized representative's full name, ID number, email address, and mobile number accurately.</p>	<p><b>بيانات الوكيل المفوض:</b> تعبئة الاسم الكامل للوكيل، رقم الهوية، البريد الإلكتروني، ورقم الهاتف المتحرك بدقة.</p>
<p><b>Scope of Proxy:</b> This proxy authorizes the representative to attend the General Assembly Meeting (in person or remotely) and vote on all agenda items, including any additional items that may be added.</p>	<p><b>نطاق التفويض:</b> يخول هذا التوكيل الوكيل بحضور اجتماع الجمعية العمومية (شخصياً أو عن بُعد إلكترونياً) والتصويت على جميع بنود جدول الأعمال وأي بنود إضافية قد تدرج لاحقاً.</p>
<p><b>Date and Signature:</b> The form must be signed by the shareholder or the authorized signatory, clearly indicating the date of signature.</p>	<p><b>التاريخ والتوقيع:</b> يجب توقيع النموذج من قبل المساهم أو المفوض بالتوقيع، مع إدخال تاريخ التوقيع بوضوح.</p>
<p><b>Corporate Shareholders:</b> Corporate shareholders must state the name of the authorized representative and affix the company stamp in the designated section.</p>	<p><b>المساهمون من الشركات:</b> يتعين ذكر اسم الممثل المفوض ووضع ختم الشركة في الخانة المخصصة.</p>
<p><b>Remote Attendance Acknowledgment:</b> By signing this form, the shareholder confirms consent to use remote attendance technology and acknowledges full understanding, by themselves or the authorized representative, of the procedures for attending and voting.</p>	<p><b>الإقرار باستخدام تقنية الحضور عن بُعد:</b> بتوقيع هذا النموذج، يقر المساهم بموافقته على استخدام تقنية الحضور عن بُعد ويعلمه أو علم الشخص المفوض بألية استخدامها للحضور والتصويت.</p>
<p><b>Submission of Proxy:</b> This proxy must be emailed to <b>gam@adcsd.ae</b> no later than <b>two working days</b> prior to the meeting, along with valid proof of the shareholder's or authorized signatory's signature, in accordance with the approved guidelines.</p>	<p><b>إرسال التوكيل:</b> يرجى إرسال نموذج التوكيل عبر البريد الإلكتروني <b>gam@adcsd.ae</b> قبل موعد الاجتماع بما لا يقل عن <b>يومي عمل</b>، مع إرفاق المستندات التي تثبت صحة التوقيع وفقاً للتعليمات المعتمدة.</p>

Proxy / Power of Attorney	تفويض / توكيل
<p>To: Greetings,</p>	<p>السادة/ تحية طيبة وبعد،</p>
<p><b>I / We:</b> .....</p> <p>The shareholder(s) of: .....</p> <p>hereby appoint by virtue of this proxy:</p> <p>Mr. / Mrs. / Messrs.: .....</p> <p>To represent me and vote on my behalf in the General Assembly meeting to be held on: ____ / ____ / 2026, or any adjourned meeting thereafter.</p> <p>Investor's Number (NIN): .....</p> <p>Shareholder's Mobile No: .....</p> <p>Proxyholder's Mobile No: .....</p> <p>Proxyholder's ID No: .....</p> <p>Proxyholder's Mobile Email: .....</p> <p>Date: ____ / ____ / 2026</p> <p>Signature:</p>	<p><b>أنا / نحن:</b> .....</p> <p>المساهم / المساهمون فى شركة: .....</p> <p>أُعين / نُعين بموجب هذا التوكيل:</p> <p>السيد / السيدة / السادة: .....</p> <p>وكيلاً عنى/عنا وبالنيابة عنى/عنا، وأفوضه / نفوضه بأن يصوت باسمى / باسمنا فى اجتماع الجمعية العمومية المقرر عقده فى يوم: ____ / ____ / 2026، أو أى اجتماع آخر يتم تأجيله إليه.</p> <p>رقم المستثمر (NIN): .....</p> <p>رقم الهاتف المحمول للمساهم: .....</p> <p>رقم هوية الوكيل: .....</p> <p>رقم الهاتف المحمول للوكيل: .....</p> <p>رقم البريد الإلكتروني للوكيل: .....</p> <p>تحريراً فى: ____ / ____ / 2026م</p> <p>التوقيع:</p>
<p><b><u>For Corporate Shareholders:</u></b></p> <p>Authorized Representative Name: .....</p> <p>Authorized Representative Stamp</p>	<p><b><u>للمساهمين من الشركات:</u></b></p> <p>اسم الممثل المفوض: .....</p> <p>ختم الممثل المفوض</p>
<p>By signing this proxy, the shareholder confirms their consent to use the remote attendance technology and acknowledges that they, or the authorized representative, fully understand the procedures for using this technology to attend and vote.</p>	<p>بتوقيع هذا التفويض، يُقر المساهم بموافقه على استخدام تقنية الحضور عن بُعد، ويؤكد علمه الكامل، أو علم الشخص المفوض، بالإجراءات المتبعة لاستخدام هذه التقنية لحضور الاجتماع والمشاركة فى التصويت.</p>
<p><b>This proxy should be emailed to <a href="mailto:gam@adcsd.ae">gam@adcsd.ae</a> no later than two working days before the meeting, including proof of the signature of the shareholder or the authorized person as per the attached guidelines.</b></p>	<p><b>يُرجى إرسال هذا التفويض عبر البريد الإلكتروني: <a href="mailto:gam@adcsd.ae">gam@adcsd.ae</a> في موعد أقصاه قبل 2 أيام عمل من تاريخ الجمعية، مع إرفاق ما يثبت توقيع المساهم أو الشخص المفوض حسب التعليمات المرفق.</b></p>